
高级水槽，菜槽下水 DMD2102

产品名称 高级水槽，菜槽下水 DMD2102

公司名称 余姚市戴梦得洁具有限公司

价格 .00/个

规格参数 型号:DMD2102
规格:110MM
形式:落水器

公司地址 余姚市陆埠镇余计村

联系电话 62391128 13805808132

产品详情

型号 DMD2102 规格 110MM
形式 落水器 类型 提拉式
材质 PVC，不锈钢 品牌 DMD

公司介绍：

戴梦得洁具有限公司，多年来以人为本，诚信立业，致力于卫浴洁具的研制、开发和生产，倡导方便、
卫生、节水的现代都市生活时尚。专业生产的花洒系列以其新颖的款式，高品位的质量，桑拿般的舒适
，深受众多用户的欢迎和好评。从您的需求入手,戴梦得不断追求完美;从现代生活的趋势着眼,戴梦得为
您营造一个温馨的;世界温馨写意,尊崇感受,来自戴梦得的洁具,秉承典雅华贵的设计,以匠心独具的工艺,方
便、卫生、节水、新颖,桑拿般的舒适,切身感受美的享受。戴梦得洁具的设计，承载当今，社会生活中一
些事件和对一个，时代的理解与表达，注重挖掘，了人们心灵深处的渴望，之所以众多用户对戴梦得洁
具如此诱惑!戴梦得洁具非凡格调，呈现一派自然风范，不断追求个性化、多样化，与您的生活方式相调
和。让生活提升，让舒适落实到每一细节，戴梦得注入流行感，最佳的设计形式与材质，散发出生活的
气息。

diamond sanitary ware co., ltd honors human beings and company credit, specializes in researching, developing and
producing sanitary wares, and stand for convenient, sanitary and water saving modern urbanism. the specially
manufactured shower series are favored by vast users with novel design, good quality and comfortable feel. based on
the requirements of vast clients, following the trend of modern life, diamond will go all out to build a comfortable
world to you with refined design, special technique, and sanitary, novel, comfortable feeling.the design inspirations of
diamond sanitary ware come from social life and understanding of the time. we pay much attention to the desires deep
in people"s hearts. that"s why our products attract so many users.with uncommon pattern, natural style, individuation
&amp; diversification design and excellent material, diamond will put easiness to every aspect to make your life better.
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